
 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 08.02.2024 o 16:00 hod. 

v zasadačke na mestskom úrade 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 PROGRAM:  

1) Otvorenie zasadnutia  

2) Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

3) Voľba návrhovej komisie  

4) Schválenie programu zasadnutia 

5) Zmena predpokladanej hodnoty zákazky projektu „Prestavba 

ubytovacieho zariadenia na ZPS“ – Dudince.  

6) Zmena predpokladanej hodnoty zákazky projektu „Prestavba 

ubytovacieho zariadenia na ZPS“ – Dudince – zariadenie kuchyne.  

7) Vypracovanie projektovej dokumentácie pre územné konanie a 

stavebné     povolenie pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti 

združeného objektu Dudince“ a realizácia verejného obstarávania.  

8) Zmluva o prevode vlastníctva medzi Mestom Dudince ako kupujúcim  

a Slovenským pozemkovým fondom ako predávajúcim 

9) Protest prokurátora a návrh  Všeobecne záväzného nariadenia Mesta 

Dudince o vyhradení miest a ustanovení podmienok na umiestňovanie 

volebných plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane 

10) Verejné obstarávanie zbernej spoločnosti na zvoz a uloženie odpadu – 

KO, BRKO  

11) Verejné obstarávanie na energie na rok 2025-2026 

12) Zriadenie Mestskej polície Dudince  

13) Správy hlavného kontrolóra mesta  

14) Správa zo zasadnutia kultúrnej komisie  

15) Správa zo zasadnutia stavebnej komisie.  

16) Rôzne   

17) Diskusia  

18) Záver 

 

 

     Zasadnutie otvoril primátor mesta, všetkých srdečne privítal. Zvlášť privítal 

prokurátorku Okresnej prokuratúry  Zvolen /OP/ pani Tamaru Baranovú. 

Skonštatoval, že sú prítomní 4 poslanci zo 7 a zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. Z neúčasti na zasadnutí sa ospravedlnili p. poslanci RNDr. Róbert 

Lauko, Ing. Bohuslav Beňuch. Poslanec Marcel Vankovic sa na zasadnutie 

dostaví v priebehu rokovania.   



Za zapisovateľku určil pani Moniku Sliacku  a za overovateľov zápisnice p.p. Ing. 

Petra Villanta a Jozefa Brodnianskeho.   

Do návrhovej komisie boli zvolení p.p. Mgr. Milota Antonická a Ing. Peter 

Šťastný.  

 

Odovzdal slovo zástupkyni, ktorá prítomných privítala a oboznámila 

s  programom, ktorý bol zverejnený a ktorý obdržali v dostatočnom časovom 

predstihu. Program v predloženom znení bol schválený.  

 

 

Bod č. 5 + 6 

Primátor informoval, že bod č. 5 a č. 6 spolu súvisia. Jedná sa o projekt Zariadenie 

pre seniorov – Dudince. Objasnil, prečo sa mení predpokladaná hodnota zákazky 

/PHZ/, keďže sme ju už schvaľovali 7.9.2023. Zmena predpokladanej hodnoty 

zákazky vznikla na základe dopytov uchádzačov, na základe ktorých musel 

projektant zmeniť projekt, čím sa PHZ zvýšila. Pôvodná schválená PHZ bola vo 

výške 2 374 432,03 € bez DPH, nová je vo výške 2 444 923,24 € bez DPH.  

Nikto z prítomných poslancov nemal žiadne otázky a zástupkyňa predniesla 

znenia dvoch návrhov uznesení: 

1. Návrh uznesenia k bodu č. 5:  

Ruší: Uznesenie č. 81/2023 zo dňa 7.9.2023.  

Hlasovanie:  

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

2. Návrh uznesenia k bodu č. 5:  

Schvaľuje: Zmenu predpokladanej hodnoty zákazky projektu pod názvom 

„Prestavba ubytovacieho zariadenia na ZPS“ – Dudince z pôvodnej 

predpokladanej hodnoty zákazky 2 374 432,03 Eur bez DPH (2 849 318,47 Eur s 

DPH)  na novú predpokladanú hodnotu zákazky 2 444 923,24 Eur bez DPH (2 

935 107,91  Eur s DPH). 

Hlasovanie:  

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Po skončení hlasovania sa zasadnutia zúčastnil p. poslanec Vankovic.  

 

Pôvodná schválená suma bola vo výške 103 677,19 €  bez DPH. Nová je vo výške 

52 808,59 € bez DPH.  

1. Návrh uznesenia k bodu č. 6: 

Ruší: Uznesenie č. 82/2023 zo dňa 7.9.2023.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 



Zdržal sa: 0 

2. Návrh uznesenia k bodu č. 6:  

Schvaľuje: Zmenu predpokladanej hodnoty zákazky projektu pod názvom 

„Prestavba ubytovacieho zariadenia na ZPS“ – Dudince – zariadenie kuchyne z 

pôvodnej predpokladanej hodnoty zákazky 103 677,19  Eur bez DPH (124 412,63 

Eur s DPH)  na novú predpokladanú hodnotu zákazky 52 808,59 Eur bez DPH  

( 63 370,31 Eur s DPH). 

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Bod č. 7 

Ide o energeticky zhodnotenie budovy mestského úradu kde svoj podiel má aj 

Slovenská pošta a Ministerstvo vnútra SR – Centrum podpory BB. Jednou 

z podmienok na zapojenie sa do výzvy je, že vlastníctvo pozemkov musí byť 

vysporiadané. Slovenská pošta nie je oprávneným žiadateľom a preto rokujeme 

s nimi o kúpe ich podielu. Pozemky je potrebné vysporiadať so Slovenským 

pozemkovým fondom, čo už v tejto dobe prebieha. Na tomto zasadnutí je 

potrebné schváliť predpokladanú hodnotu zákazky na zhotoviteľa projektovej 

dokumentácie. PHZ je vo výške 45 820 € bez DPH. Primátor ešte informoval, že 

rekonštrukcia sa nebude týkať iba energetického zhodnotenia budovy, ale 

celkovej rekonštrukcie fasády a vstupu – bezbariérového. Nikto z prítomných 

poslancov nemal žiadne otázky a zástupkyňa predniesla dva návrhy uznesení.  

 

1. Návrh uznesenia:  

Ruší: Uznesenie č. 6/2023 zo dňa 19.1.2023. 

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

2. Návrh uznesenia: 

Schvaľuje: Vypracovanie projektovej dokumentácie pre územné konanie a 

stavebné povolenie pre projekt pod názvom „ Zníženie energetickej náročnosti 

združeného objektu Dudince“ v predpokladanej hodnote zákazky 45 820,00 Eur 

bez DPH ( 54 984,00 Eur  s DPH) a ukladá vedúcej ekonomického úseku vyhlásiť 

a uskutočniť verejné obstarávanie na zhotoviteľa projektovej dokumentácie. 

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 8 



Primátor ako spomenul v bode č. 7, prebehli rokovania so Slovenským 

pozemkovým fondom o vysporiadaní pozemkov pod budovou MsÚ. V roku 2022 

sme návrh zmluvy už schválili, ale v uznesení bola citovaná len celková suma. Je 

potrebné do uznesenia doplniť cenu za 1 m2. Nebola žiadna diskusia a zástupkyňa 

predniesla návrh na uznesenie. 

1. Návrh uznesenia: 

Ruší: Uznesenie č. 63/2022 zo dňa 21.11.2022. 

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

2. Návrh uznesenia:  

Schvaľuje: Zmluvu o prevode vlastníctva medzi Mestom Dudince ako kupujúcim  

a Slovenským pozemkovým fondom ako predávajúcim, ktorou kupujúci 

nadobudne novovytvorené CKN parc.č.1/9, CKN parc.č.1/12, CKN parc.č.1/13, 

CKN parc.č.1/14  v podiele 57070/100000 o celkovej prevádzanej výmere 

pozemkov  674,00 m2  na základe geometrického plánu č.47843632-204/2021 zo 

dňa 1.12.2021, úradne overeného pod č.9/2022 zo dňa 17.1.2022 .  

Cena za 1 m2 je 27,75 EUR.  Celková kúpna cena je 18 703,50 EUR. 

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 9  

Zástupkyňa informovala, že v tomto bode sa bude prejednávať protest prokurátora 

OP Zvolen, ktorej následne odovzdala slovo.  

Prokurátorka p. Baranová informovala, z akého dôvodu sa zasadnutia chcela 

zúčastniť. Obdržala podnet k VZN č. 11/2015 a z toho dôvodu  preskúmala jeho 

zákonnosť. Mesto vyzvala k súčinnosti. Obdržala všetky požadované materiály 

s tým, že sme ju informovali, že sa bude schvaľovať nové VZN. Po schválení 

nového VZN č. 8/2023 jej jeho znenie bolo doručené. Pri kontrole boli zistené 

rozpory so zákonom, následne podala protest. Na základe protestu boli chyby 

odstránené. Obdržala návrh úpravy a má za to, aby mesto prijalo uznesenie, že 

mestské zastupiteľstvo považuje protest prokurátora za dôvodný.  

Hlavný kontrolór ešte doplnil, že sa bude prijímať doplňujúce VZN č. 1/2024 

s týmito úpravami: 

 

1. V čl. 1 sa za slová „voľby do Európskeho parlamentu,“ vkladajú slová  

„voľby prezidenta Slovenskej republiky,“.  

2. V čl. 3 ods. 1 sa slová „nezávislému kandidátovi“ nahrádzajú slovom 

„kandidátovi“. 

3. Čl. 3 ods. 2 psím. c) sa nahrádza nasledovným znením:  



„c) pre voľby do orgánov samosprávy obcí  miestnou (mestskou) volebnou 

komisiou.  V uvedenom prípade zverejní mesto zoznam na úradnej tabuli a 

webovej stránke mesta www.dudince-mesto.sk,“  

4. Čl. 3 ods. 2 sa dopĺňa písmenom d), ktoré znie:  

„d)  pre voľby prezidenta Slovenskej republiky predsedom Národnej rady 

Slovenskej republiky.“ 

5. Čl. 3 ods. 3 písm. b) sa za slová „v prípade volieb“ vkladajú slová 

„prezidenta Slovenskej republiky, volieb“. 

 

Následne sa príjme úplné znenie VZN č. 8/2023.  

 

Prokurátorka sa vyjadrila, že takáto právna úprava nie je v rozpore so zákonom.  

 

Následne zástupkyňa predniesla návrhy uznesení: 

1. Návrh uznesenia:  

Vyhovuje: Protestu prokurátora č. Pd 108/23/6611-11 zo dňa 18.01.2024 a 

považuje ho za dôvodný.  

 

2. Návrh uznesenia:  

Schvaľuje: Všeobecne – záväzné nariadenie Mesta Dudince č. 1/2024, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne – záväzné nariadenie Mesta Dudince č. 8/2023.   

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

3. Návrh uznesenia:  

Schvaľuje: Vydanie úplného znenia VZN č. 8/2023 v znení VZN č. 1/2024. 

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 10 

Primátor informoval, že Združenie HONT spol. s.r.o. ukončilo svoju činnosť 

k 31.12.2023. V mesiacoch 1/2024 a 2/2024 sa nám odpad zváža zberná 

spoločnosť na základe objednávok. Od 1.3.2024 musíme mať vysúťaženú zbernú  

spoločnosť na zvoz a uloženie komunálneho odpadu a biologicky rozložiteľného 

komunálneho odpadu. Bola vyhodnotená PHZ na obdobie od 1.3.2024 do 

31.12.2024 a to vo výške 53 193,02 € bez DPH.  

Poslanec Šťastný sa informoval, či nejaké zberné spoločnosti prejavili záujem a či 

budú robiť komplexnú službu – aj separovaný odpad, na  čo mu primátor 

odpovedal, že záujemcovia sú. Separovaný zber nie je predmetom verejného 

obstarávania, nakoľko ho preplácajú OZV, v našom prípade ASEKOL podľa 

množstva vytriedeného odpadu.  



Nikto ďalší z prítomných poslancov nemal žiadne otázky a zástupkyňa predniesla 

návrh uznesenia.  

 

Návrh uznesenia: 

Schvaľuje: Realizáciu verejného obstarávania zbernej spoločnosti na Zber a 

likvidácia odpadov pre Mesto Dudince na obdobie od 1.3.2024 do 31.12.2024 v 

predpokladanej hodnote zákazky 53 193,02,- EUR bez DPH.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 11 

V tomto bode primátor informoval, že do 31.12.2024 máme vysúťažené ceny za 

elektrickú energiu a do 31.1.2025 za zemný plyn.  

Teraz by sme chceli využiť dobrú cenu na burze. V zmysle zákona o verejnom 

obstarávaní bola stanovená PHZ za elektriku vo výške 40 686,67 € bez DPH  na 

obdobie 1.1.2025 – 31.12.2026 a na plyn vo výške 52 259,50 € bez DPH na 

obdobie 1.2.2025 – 31.12.2026. 

Následne zástupkyňa predniesla návrhy uznesení. 

1. Návrh uznesenia:  

Schvaľuje: Realizáciu verejného obstarávania na „Dodávku elektrickej energie 

pre Mesto Dudince na obdobie od 1.1.2025 do 31.12.2026 “ v predpokladanej 

hodnote zákazky 40 686,67 Eur bez DPH (48 824,00 Eur s DPH).  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

2. Návrh uznesenia:  

Schvaľuje: Realizáciu verejného obstarávania na „Dodávku zemného plynu  pre 

Mesto Dudince na obdobie od 1.2.2025 do 31.12.2026 “ v predpokladanej 

hodnote zákazky 52 259,50 Eur bez DPH ( 62 711,40 Eur s DPH).  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 12  

Primátor informoval, že na dnešnom zasadnutí budeme schvaľovať iba súhlas so 

zriadením mestskej polície, ktorý má dať „zelenú“ konať v zriadení mestskej 

polície. Už pár mesiacov sa bavíme o tejto téme. Zriadiť by sme ju chceli 

k 1.5.2024 v počte 4 mestskí policajti. V riešení je aj priestorové vybavenie – 

kancelárie, materiálne vybavenie, auto...Uskutočnili sa aj stretnutia 

s podnikateľskými subjektami, ktoré mali svoje požiadavky. Ale zákon o obecnej 



polícii nedovoľuje plniť úlohy podnikateľským subjektom. Predbežne sú 

vypracované služby pre štyroch príslušníkov.  

Poslanec Villant sa informoval, s ktorými priestormi sa ráta. 

Primátor mu odpovedal, že ide o kancelárie v budove MsÚ, ktorá s budú musieť 

stavebne upraviť, ale je to ešte v štádiu komunikácie so zamestnancami mesta. 

Tiež sa ešte uvidí ako to bude so štátnou políciou. Ak sa zrušia, budeme mať 

záujem o ich priestory, ale v tejto chvíli nechce predbiehať.  

Nikto ďalší z poslancov nemal žiadne otázky a zástupkyňa predniesla návrh na 

uznesenie. 

Návrh uznesenia: 

Súhlasí: So zriadením Mestskej polície Dudince.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 13 

Zástupkyňa požiadala hlavného kontrolóra mesta, aby prítomných informoval 

o svojej kontrolnej činnosti.  

Hlavný kontrolór predniesol nasldové právy z vykonanej kontrolnej činnosti, 

ktorá bola zameraná na: 

1. Kontrola dodržania zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a zásad hospodárenia mesta Dudince pri nakladaní s 

nehnuteľným majetkom obce, ktorého všeobecná hodnota majetku 

prevýšila 20 000 eur 

V roku 2023 bolo vykonaných 8 prevodov nehnuteľného majetku. Všetky 

prevody boli uskutočnené spôsobom z dôvodu hodného osobitného zreteľa a boli 

realizované pred účinnosťou novely. Pri prevodoch nebola zisťovaná všeobecná 

hodnota majetku. Prevody sa týkali pozemkov menších výmer (od 36 m2 po 172 

m2) a teda nemožno predpokladať, že by ich všeobecná hodnota presiahla hranicu 

stanovenú v § 18f ods. 1 písm. i) zákona o obecnom zriadení t. j. 20 000 €. 

2. Kontrola vybavovania sťažnosti a overiť objektívny stav kontrolovaných 

skutočností a ich súlad s právnymi predpismi 

V roku 2023 boli prijaté 2 sťažnosti.  

Sťažnosť č. 1. bola prijatá dňa 18.9.2023. Sťažnosť bola podaná elektronicky 

avšak nespĺňala náležitosti v zmysle § 5 ods. 5 zákona o sťažnostiach. Mesto v 

zmysle § 5 ods. 5 zákona o sťažnostiach sťažnosť odložilo a o odložení 

informovalo sťažovateľku. 

 

Sťažnosť č. 2. bola prijatá dňa 29.9.2023. Sťažnosť sa skladala z viacerých častí 

a bola vyhodnotená ako opodstatnená nakoľko v zmysle § 20 ods. 2 posl. veta 

zákona o sťažnostiach platí, že sťažnosť zložená z viacerých častí je vyhodnotená 

ako opodstatnená, ak aspoň jedna z jej častí je opodstatnená. 

Prijaté opatrenia boli nasledovné:  



- Zrušenie VZN č. 11/2015 o umiestňovaní volebných plagátov a jeho nahradenie 

VZN č. 8/2023 o vyhradení miest a ustanovení podmienok na umiestňovanie 

volebných plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane 

(splnené),  

- Mesto upraví VZN č. 6/2015 Trhový poriadok trhoviska na ul. Okružná (plní 

sa). 

        3. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023  

V roku 2023 boli vykonané kontroly v nasledovných subjektoch:  

- Mestský úrad,  

- Rozpočtová organizácia mesta – Spojená škola Dudince,  

- Obchodná spoločnosť mesta – Mestský podnik Dudince s.r.o.  

 

Prehľad vykonaných kontrol v roku 2023:  

1. Ukončenie kontroly hospodárenia Mestského podniku Dudince za rok 2021 

2. Kontrola vybavovania sťažností za rok 2022 

3. Kontrola nakladania s nehnuteľným majetkom mesta Dudince 

4. Kontrola realizovaných zákaziek s nízkou hodnotou za rok 2022 a plnenie 

povinností v zmysle zákona o verejnom obstarávaní  

5. Kontrola vykonanej inventarizácie za rok 2022 so zameraním na odstránenie  

kontrolných zistení z predchádzajúcej kontroly  

6. Kontrola hospodárenia Spojenej školy za obdobie roku 2022 

 

Všetky tri správy sú súčasťou tejto zápisnice a poslanci ich zobrali na vedomie.  

 

Bod č. 14 

Zástupkyňa ako predsedkyňa kultúrnej komisie predniesla správu zo zasadnutia, 

ktoré sa konalo 16.01.2024, ktorá je tiež súčasťou tejto zápisnice. 

Na zasadnutí prejednávali informácie k akciám Mestský ples, Fašiangový 

sprievod, Rodiny rodinám, Mesto pre mladých a tiež sa vyhodnotili akcie, ktoré 

mesto organizovalo v mesiaci december 2023.  

Poslanci správu zo zasadnutia kultúrnej komisie zobrali na vedomie.  

 

Bod č. 15 

Poslanec Villant ako predseda stavebnej komisie predniesol stanoviská z ich 

zasadnutia. 

1. Žiadosť pána  Michala Boďu, Dudince – realizácia  stavby na parcelách 

č.1331/2 a 1330/2, k.ú. Dudince zo dňa 30.11.2023.  

2. Žiadosť pána Mariána Stankoviča, trvale bytom. Slnečná ul. 1159/2, 

96301 Krupina. – odkúpenie parcely č. 364/15 registra „C“ 

3. Stanovisko k výzve na  predkladanie ponúk pre potreby určenia 

predpokladanej hodnoty zákazky formou prieskumu trhu pre zákazku: 

Vypracovanie projektovej dokumentácie pre stavby “Rekonštrukcia 

amfiteátra v Dudinciach”. 

Všetky tri stanoviská sú súčasťou tejto zápisnice. Poslanci ich zobrali na vedomie.  

 



 

Bod č. 16 Rôzne 

❖ Primátor informoval o Voľbách prezidenta Slovenskej republiky: na 

základe skúseností z volieb, kde oprávnený volič mohol voliť na voličský 

preukaz sme sa rozhodli zriadiť dva volebné okrsky. Volebný okrsok č. 1 

bude v budove MsÚ – sobášna miestnosť - určený pre ulice: Okružná, J. 

Jesenia, Ľ. Štúra, Poľná, Nový rad, A. Kmeťa, A. Sládkoviča, Merovská, 

Pod horou, Agátová, J. Kráľa   a volebný okrsok č. 2 bude v spoločenskej 

sále v Smaragde – určený pre ulica Kúpeľná, K. Braxatorisa, Malý rad, B. 

Tablica, Viničná a Liečebné domy Diamant, Smaragd, Rubín, Kúpeľný 

hotel Minerál, Hotel Jantár, Hotel Prameň, Hotel Hviezda, obyvatelia 

prihlásení na Mesto Dudince 

 

❖ Z Občianskeho združenia Zlatá cesta nám bola navýšená dotácia z 25 000 

€ na 45 500 € na rekonštrukciu kultúrneho domu – konkrétne sály  

 

❖ Na základe podnetov od členov ZO JDS a aj od členov organizovaných 

seniorov, ktorí sú tiež aj členovia ZO JDS sa riešia priestory kde by sa mohli 

stretávať. Ide o priestory kde sídlil Mestský podnik. Sú tam 4 miestnosti, 

sklad, kuchynka, toaleta a vstupná chodba. Ide o dve skupiny seniorov, 

ktoré sa  ale nedohodli čo sa týka spoločného využitia priestorov. Od 

obidvoch skupín mesto obdržalo stanovisku k ponúkaným priestorom 

a k spoločnému využitiu.  

Poslanec Brodniansky je toho názoru, že si nemôžu určovať podmienky, 

ale mesto im ich musí určiť a spoločné využívanie priestorov by bolo 

logické 

 

❖ Zástupkyňa poďakovala hlavnému kontrolórovi za jeho odvedenú prácu za 

rok 2023 a navrhuje mu odmenu vo výške 20% súčtu funkčných platov za 

obdobie január až december 2023. Poslanec Šťastný sa tiež priklonil 

k zástupkyni a je toho názoru, že mesto má šťastie, že máme takéhoto 

kontrolóra, ktorý nevykonáva iba kontrolnú činnosť, ale aj poradnú a za 

každých okolností je nápomocný.  Zástupkyňa predniesla návrh uznesenia:  

Schvaľuje: V zmysle § 18c ods. 6 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov odmenu JUDr. Mgr. Marekovi 

Kellerovi za výkon funkcie hlavného kontrolóra Mesta Dudince vo výške 

20% súčtu funkčných platov za obdobie „január až december 2023“.  

Hlasovanie:  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 



 

Bod č. 17 Diskusia  

Pani Tomanová: ona je členom ZO JDS, niektorí členovia nie. Chcú robiť aktivity 

pre ľudí a nerobiť rozdiely či niekto je organizovaný ZO JDS. Rozpor je iba 

s výborom ZO JDS. Výbor ZO JDS už jednu miestnosť má pridelenú a nevidí 

dôvod aby im bola pridelená ďalšia miestnosť keď sa stretávajú 10x do roka. 

Inšpirovali sa Krupinou kde je viac organizácií a všetky vlastnia rovnaké priestory 

od mesta Krupina. Majú časový rozvrh kedy sa ktorá skupina stretáva. V tých 

miestnostiach má každá skupina svoju uzamykateľnú skriňu. Ich skupina má 

zatiaľ požiadavku sa stretávať 1x do týždňa. Uznáva, že výbor ZO JDS má 

dokumenty, ktoré chce mať uzamknuté a preto by navrhovala, aby terajší archív 

Mestského podniku, ktorý je umiestnený v sklade, aby tam mali tie dokumenty. 

Samozrejme, archív by sa musel premiestniť. Medzi nimi je 10 – 15 stabilných 

členov a každá sa venuje niečomu inému, chceli by to verejnosti prezentovať. 

Navrhujú, aby dve miestnosti boli spoločné, tretia – stredná – by slúžila na 

výstavy a posledná miestnosť by sa zamykala, v ktorej by bol PC... Toto všetko 

by slúžilo ako komunitné centrum pre Dudinčanov.  

 

Zástupkyňa poďakovala pani Tomanovej s tým, že sa tomu budú venovať 

a vyrieši sa to k spokojnosti.  

 

Pán Kováč: komunálny odpad mu vyvážajú raz za tri mesiace, separuje a tým 

pádom v komunálnom odpade nemá skoro nič. Nejde mu o poplatok, ale zaujímal 

sa či mesto nerozmýšľalo nad čapovanými kontajnermi.  

 

Primátor mu odpovedal, že v priebehu tohto roka chceme zberné nádoby čipovať 

aby sme zistili približné množstvo odpadu. Od roku 2025 bude množstevný zber  

povinný, no má svoje úskalia – komunálny odpad sa vyváža do verejných 

kontajnerov, ktoré vyváža mesto. Veľa obcí rušia verejné kontajnery kvôli tejto 

„odpadovej turistike“ ruší. Tiež je riziko vzniku nelegálnych skládok.  

 

Ďalej sa pán Kováč vyjadril, že súhlasí s pánom poslancom Brodnianskym, aby 

sa urobil rozpis užívania spoločných priestorov pre všetky skupiny, ktoré prejavia 

záujem.  

 

Primátor sa vyjadril, že dám im priestor aby sa dohodli a v prípade, že k dohode 

nedôjde, rozhodne mesto.  

 

Prítomná pani Tomanová sa zaujímala, či by sa plasty nemohli zbierať každé dva 

týždne.  

 

Primátor jej vysvetlil, že rozpis zberu separovaných zložiek robia OZV, ktoré 

majú frekvenciu vývozu stanovenú na základe vyzbieraného množstva odpadu. 

Čím menej budeme separovať bude menej odpadu a tým sa zníži aj frekvencia  

 



 

vývozu.  K dispozícii je aj zberný dvor na odovzdávanie separovaného odpadu, 

ale občania ho nevyužívajú tak ako by mali a na čo slúži.  

 

Nikto z prítomných nemal ďalšie dotazy, príspevky a zasadnutie primátor mesta 

ukončil.  

 

Zvuková nahrávka zo zasadnutia je zverejnená na YouTube kanály s názvom 

Zastupiteľstvo Dudince.  

 

 

 

 

 

 

                                                                   PaedDr. Dušan Strieborný 

                  primátor mesta 
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Jozef Brodniansky  
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